

UREDBA O NOMINALNIM IZNOSIMA I NAČINU USKLAĐIVANJA CENZUSA ZA OSTVARIVANJE PRAVA NA DEČIJI DODATAK I VISINI I NAČINU USKLAĐIVANJA IZNOSA DEČIJEG DODATKA

(„Službeni glasnik RS“, broj 54/18)

OSNOV DONOŠENJA: član 32. i član 33. stav 1. Zakona o finansijskoj podršci porodici sa decom („Službeni glasnik RS“, br. 113/17 i 50/18) i član 42. stav 1. Zakona o Vladi („Službeni glasnik RS“, br. 55/05, 71/05 □ ispravka, 101/07, 65/08, 16/11, 68/12 □ US, 72/12, 7/14 □ US, 44/14 i 30/18 □ dr. zakon)

DONOSILAC: Vlada Republike Srbije

Član 1.

Ovom uredbom propisuju se nominalni iznosi i način usklađivanja cenzusa za ostvarivanje prava na dečiji dodatak i visina i način usklađivanja iznosa dečijeg dodatka.

Član 2.

Pravo na dečiji dodatak ostvaruje se ako ukupan mesečni prihod porodice, ostvaren u tri meseca koji prethode mesecu u kome je podnet zahtev, po članu porodice ne prelazi cenzus od 9.000,00 dinara.

Za jednoroditeljske porodice iz člana 28. stav 1. tač. 1)–3) Zakona o finansijskoj podršci porodici sa decom (u daljem tekstu: Zakon) cenzus iz stava 1. ovog člana uvećan za 30% iznosi 11.700,00 dinara.

Za jednoroditeljske porodice iz člana 28. stav 1. tač. 4)–7) Zakona, za staratelje i roditelje deteta sa smetnjama u razvoju i deteta sa invaliditetom za koje postoji mišljenje interresorne komisije koja je obrazovana u skladu sa propisima iz oblasti prosvete, a koje ne koristi usluge smeštaja, cenzus iz stava 1. ovog člana uvećan za 20% iznosi 10.800,00 dinara.

Član 3.

Nominalni iznos cenzusa za ostvarivanje prava na dečiji dodatak iz člana 30. stav 1. tačka 1) Zakona iznosi 2,84 dinara.

Za jednoroditeljske porodice iz člana 28. stav 1. tač. 1)–3) Zakona cenzus iz stava 1. ovog člana uvećan za 30% iznosi 3,69 dinara.

Za jednoroditeljske porodice iz člana 28. stav 1. tač. 4)–7) Zakona, za staratelje i roditelje deteta sa smetnjama u razvoju i deteta sa invaliditetom za koje postoji mišljenje interresorne komisije koja je obrazovana u skladu sa propisima iz oblasti prosvete, a koje ne koristi usluge smeštaja, census iz stava 1. ovog člana uvećan za 20% iznosi 3,40 dinara.

Član 4.

Nominalni iznos censusa za ostvarivanje prava na dečiji dodatak iz člana 30. stav 1. tačka 2) Zakona iznosi 6,62 dinara.

Za jednoroditeljske porodice iz člana 28. stav 1. tač. 1)–3) Zakona census iz stava 1. ovog člana uvećan za 30% iznosi 8,60 dinara.

Za jednoroditeljske porodice iz člana 28. stav 1. tač. 4)–7) Zakona, za staratelje i roditelje deteta sa smetnjama u razvoju i deteta sa invaliditetom za koje postoji mišljenje interresorne komisije koja je obrazovana u skladu sa propisima iz oblasti prosvete, a koje ne koristi usluge smeštaja, census iz stava 1. ovog člana uvećan za 20% iznosi 7,94 dinara.

Član 5.

Cenzusi za ostvarivanje prava na dečiji dodatak iz čl. 2–4. ove uredbe usklađuju se 1. januara i 1. jula, počev od 2019. godine, na osnovu podataka republičkog organa nadležnog za poslove statistike, sa kretanjem indeksa potrošačkih cena na teritoriji Republike Srbije u prethodnih šest meseci, a njihove nominalne iznose utvrđuje rešenjem ministar nadležan za socijalna pitanja.

Član 6.

Dečiji dodatak za dete za koje je ostvareno pravo iznosi 3.000,00 dinara.

Dečiji dodatak za dete za koje je ostvareno pravo, za jednoroditeljske porodice i staratelje iz člana 33. stav 2. Zakona, uvećan za 30% iznosi 3.900,00 dinara.

Dečiji dodatak za dete za koje je ostvareno pravo, za roditelje deteta sa smetnjama u razvoju i deteta sa invaliditetom, za koje postoji mišljenje interresorne komisije koja je obrazovana u skladu sa propisima iz oblasti prosvete, i za dete koje ostvaruje dodatak za pomoć i negu drugog lica, a koje ne koristi usluge smeštaja, iz člana 33. stav 2. Zakona, uvećan za 50% iznosi 4.500,00 dinara.

Dečiji dodatak za dete koje ispunjava uslove za uvećanje po više osnova, a najviše do 80%, u skladu sa članom 33. stav 3. Zakona iznosi 5.400,00 dinara.

Iznosi dečijeg dodatka iz st. 1–4. ovog člana usklađuju se 1. januara i 1. jula, počev od 2019. godine, na osnovu podataka republičkog organa nadležnog za poslove statistike, sa kretanjem indeksa potrošačkih cena na teritoriji Republike Srbije u prethodnih šest meseci, a njihove nominalne iznose utvrđuje rešenjem ministar nadležan za socijalna pitanja.

Član 7.

Ova uredba stupa na snagu danom objavljivanja u „Službenom glasniku Republike Srbije”.